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رویای بن سلمان برای عربستان چیست ؟
ادامه از صفحه یک

_ ریاض با اجرای سیاست تنش زدایی منطقه ای و بین المللی با تمرکز 
بر سرمایه گذاری با ریسک پایین در تلاش است با گسترش روابط با چین، 
روسیه و ایران و حل منازعه یمن و سوریه و فاصله گرفتن با واشنگتن این 

سیاست مهم را عملیاتی کند
- بن سلمان با کمک باشگاههای متمول عربستان چندین بازیکن بین 
المللی از رونالدو تا بنزما و دیگران را به این کشور کشانده و در تلاش است 

این روند را ادامه دهد
- ولیعهد سعودی با کمک مجرب ترین مهندسان دنیا در حال طراحی 
یک شهر هوشمند در این کشور بیابانی است که به صنعت توریسم در 

این کشور کمک کند
- این کشور به برنامه ۲۰۳۰ بعنوان یک سند بالا دستی نگاه می کند که 
اقتصاد عربستان را از نفت جدا کرده و به سرمایه گذاری در جهان رهنمون 

می سازد
- برنامه ریزان فرهنگی در عربستان بدنبال ارتقای جایگاه دانشگاه با 
آوردن چهره های موفق بین المللی مانند روسای دانشگاه از سنگاپور؛ هنگ 

کنگ و آمریکا هستند تا سطح علمی و دانش افراد را ارتقا دهند
برای برگزاری اکسپو ۲۰۳۰  - ریاض سرمایه گذاری ۷.۸ میلیارد دلاری 
دارد که شعار نمادین اکسپو ۲۰۳۰ ریاض »عصر تغییر، با هم برای فردای 

آینده نگر« است
- عربستان سعودی شاهد درآمد گردشگری به ارزش تقریبی ۱۰ میلیارد 
دلار بوده که حاصل رشد و سرمایه گذاری گسترده این بخش در نظام 

مدیریتی این کشور است
اگر بخواهیم به این لیست چیزهای دیگری اضافه کنیم بطور حتم می 
توان موضوع سرمایه گذاری سعودی ها در بورس های مختلف و اجرای 
سیاست های تنش زدایی در کنار اعطای برخی آزادیهای اجتماعی و مدنی 
بویژه در حوزه زنان و جوانان و همچنین تغییرات در شاکله قدرت را اشاره 
کرد که همه و همه نشان از یک تغییر بزرگ و رویکرد جدید در این کشور 
مهم عربی می دهد که در سایه تفکرات بن سلمان جوان می خواهد دوران 
نوینی را در منطقه و پهنه جهانی تجربه کند و از این گذرگاه به جایگاهی 

دست یابد که در سخنان امروز او بیشتر خود را نشان می دهد.
خلاصه سخن اینکه ولیعهد جاه طلب سعودی با تمامی برنامه ها و 
طراحی های پیچیده و مدرن امروز خود در عرصه جهانی بدنبال کسب 
اعتبار و احترام بین المللی است همان که در سایه اش می تواند صفحه 
شطرنج تحولات نوین بعدی را پایه گذاری کند و دیگران را با خود همراه 
سازد. همو که اینک سری در سرها پیدا کرده و در روزها و سالهای آینده 

نکات بیشتری از تفکراتش را مردم می شنوند.

قالیباف:
پیوند ملت ایران و اهل بیت ناگسستنی و ابدی است

رئیس مجلس شورای اسلامی گفت: حضور باشکوه ملت مسلمان ایران 
در راهپیمایی اربعین ثابت کرد که پیوند قلبی ملت سربلند ایران و اهل 

بیت )ع( ناگسستنی و ابدی است.
به گزارش خبرنگار مهر، محمدباقر قالیباف در نطق پیش از دستور جلسه 
علنی امروز )۲۰ شهریور ماه( مجلس شورای اسلامی، اظهار داشت: در 
ابتدا فوت جانکاه ۶ کارگر زحمتکش و عزیز در انفجار معدن زغال سنگ 
آن عزیزان، جامعه  به خانواده محترم  را  دامغان  البرز شرقی در طرزه 

کارگری کشور و آحاد ملت شریف ایران تسلیت می گویم.
امنیت کارگران معادن مورد توجه عملی قرار گیرد

وی بیان کرد: اینجانب به کمیسیون صنایع معادن مجلس مأموریت 
می دهم تا علل وقوع این حادثه را به سرعت و با توجه ویژه به قصور و 
تقصیرهای احتمالی به خصوص در تأمین تجهیزات لازم برای جلوگیری 
از حوادث این چنینی و با عنایت به اظهارات سایر کارکنان و کارگران و 
شاهدان عینی مورد بررسی قرار دهند و گزارش آن را با فوریت به صحن 
ارائه کنند. این ضایعه تأسف بار باید تبدیل به فرصتی شود تا امنیت 

کارگران زحمتکش و مظلوم معادن مورد توجه عملی قرار گیرد.
پاک دومین شهید  به روح  ادامه داد:  رئیس مجلس شورای اسلامی 
محراب حضرت آیت الله مدنی که به دست منافقان کوردل به شهادت 
رسید، درود می فرستم. همچنین یاد و خاطره مفسر قرآن، مبارز خستگی 
ناپذیر و اولین امام جمعه تهران حضرت آیت الله سیدمحمود طالقانی را به 

مناسبت فرا رسیدن سالروز وفات ایشان گرامی می دارم.
بدخواهان ایران می دانند تسلط بر این آب و خاک ناممکن است

قالیباف در ادامه تأکید کرد: بار دیگر حضور باشکوه ملت مسلمان ایران 
در راهپیمایی اربعین و افزایش جمعیت زائران ایرانی بنا بر آمارهای رسمی 
همچون گذشته ثابت کرد که پیوند قلبی ملت سربلند ایران و اهل بیت )ع( 
ناگسستنی و ابدی است. بدخواهان ایران به این جمع بندی رسیده اند که 
تا عشق اهل بیت و امام حسین )ع( در دل مردم ما زنده است، تسلط بر 

این آب و خاک ناممکن است.
وی اظهار داشت: همچنین از مسئولان اجرایی کشور که با مدیریت 
شایسته بسیاری از مشکلات زائران را نسبت به سال گذشته کاهش داده 
و باعث رضایت مشهود مردم شده اند، تشکر می کنیم و امیدوارم در سال 
آینده مشکلات باقیمانده مخصوصاً در حوزه حمل و نقل نیز برطرف شود. 
از ملت مهمان نواز عراق نیز که بی اعتنا به اختلاف افکنی های دشمنان 
اسلام و تشیع به بهترین وجه از تمام زائران استقبال کردند، قدردانی ویژه 

می کنیم.

با رأی موافق نمایندگان
ایرادات شورای نگهبان در مورد لایحه تجارت برطرف 

شد
نمایندگان مجلس با اصلاح لایحه تجارت به منظور رفع ایرادات شورای 

نگهبان موافقت کردند.
به گزارش ایلنا، نمایندگان در نشست علنی امروز )دوشنبه ۲۰ شهریور 
ماه( مجلس شورای اسلامی در جریان ادامه رسیدگی به گزارش کمیسیون 
قضائی و حقوقی در مورد لایحه تجارت اعاده شده از شورای نگهبان با رفع 

ایرادات مدنظر شورا موافقت کردند.

رهبر انقلاب در دیدار مردم سیستان و بلوچستان و خراسان جنوبی:

وهی برای بحران سازی در کشورها تشکیل داده است آمریکا گر
و  سیستان  استان های  مردم  از  نفر  هزاران 
بلوچستان و خراسان جنوبی با رهبر انقلاب دیدار 

کردند.
مردم شریف  از  نفر  هزاران  ایسنا،  گزارش  به 
استان های »سیستان و بلوچستان« و »خراسان 
جنوبی« با حضور در حسینیه امام خمینی با رهبر 

انقلاب اسلامی دیدار کردند.
 لا یخلف الله وعده؛ آیه نصب شده در حسینیه  
امام خمینی؛ در دیدار مردم سیستان و بلوچستان 

و خراسان جنوبی با رهبر انقلاب.
 گزیده بیانات رهبر انقلاب در این دیدار به شرح 

زیر است:
معلومات اطلاعاتی ما به ما می گوید که دولت 
گروه  اسم  با  مجموعه ای  کشور،  این  در  آمریکا 
بحران درست کرده است؛ با ماموریت بحران سازی 
در کشور ما از جمله ایران. تا بگردند نقاطی را که 
در کشور بنظر آن ها موجب می شود بحران درست 

بشود، تحریک کنند.
آنها با فکر و مطالعه به این نتیجه رسیدند که در 
ایران چند نقطه بحران ساز وجود دارد: اختلافات 
قومی، تفاوت های مذهبی و مساله جنسیت و زن 

که باید این ها را برای بحران سازی تحریک کرد.
این برنامه آمریکاست و شتر در خواب بیند پنبه 

دانه !
با  مقابله  در  بنده  که  آشکاری  اولین حرکت   
و  با همراهی مردم  انجام دادم  دستگاه طاغوت 
علمای سیستان و بلوچستان و خراسان جنوبی 

بود
خاطره انگیز  عزیزان  شما  دیدار  من  برای   *
است. هم مردم بیرجند و خراسان جنوبی، هم 
مردم سیستان و بلوچستان. بنده اولین مبارزه ی 
آشکار با رژیم طاغوت را در بیرجند انجام دادم. 
در ماه محرم سال ۱۳۴۲، یعنی شصت سال 
پیش.  دومین برخورد در زاهدان بود. آن هم در 

ماه رمضان همان سال ۱۳۴۲.
بازداشت  را  بنده  تاسوعا  روز  در  بیرجند  در   
داشتند.  نگه  بازداشتگاه شهربانی  بردند  کردند. 
مردم بیرجند روز عاشورا میخواستند به شهربانی 

حمله کنند، بنده را از آنجا بیرون بیاورند.
و  برجسته  عالم  تهامی  آقای  مرحوم  درایت 
درجه ی یک بیرجند نگذاشت که این اتفاق بیفتد. 
گفت این موجب ایجاد مشکل برای فلانی میشود.

مردم و علما آن روز همراه بودند با این حرکت، 
ما تنها نبودیم.

یک بیرجند با همه ی مردمش، با علمای بزرگش 
با ما همراه شدند.

زاهدان،  رفتم  بنده  سال  همان  رمضان  ماه 
آنجا دو عالم بزرگ در زاهدان بودند؛ عالم درجه 
یک شیعه مرحوم آقای کفعمی بود، عالم درجه 
ملازهی  عبدالعزیز  مولوی  مرحوم  سنی  یک 
آوردند  کردند  دستگیر  هم  آنجا  را  بنده  بود. 
تهران بردند قزل قلعه. مرحوم کفعمی علناً از 
ما حمایت کرد، مرحوم مولوی عبدالعزیز یک 

حکمی صادر کرد در جهت همان حرفهای ما.
یعنی اولین حرکت آشکاری که خود این حقیر 
با  دادم  انجام  طاغوت  دستگاه  با  مقابله ی  در 
دو  مرکز  امروز  که  مهم  مرکز  دو  این  همراهی 

استانند با مردمش، با علمایش انجام گرفت.
را  دهه۸۰  اوائل  استانی  سفر  مصوبات  اگر 
دولتها عمل میکردند امروز چهره سیستان و 
بلوچستان فرق میکرد/ همه کارها و راه ها برای 
تأمین حق مردم زابل در مورد آب باید پیموده 

شود
باید  و  بدانند  باید  را  مردم  این  قدر  مسئولان 

خدمت کنند. البته در سیستان و بلوچستان خیلی 
خدمت شده کار خیلی شده، بلوچستانی که شما 
امروز میبینید بلوچستان دوره ی طاغوت نیست 
بنده آن روز را دیده ام مردم هیچ چیز نداشتند. از 
روز اول از روزهای اول کار در این منطقه شروع 
شد هم در آنجا هم در زابل و سایر مناطق استان. 
امروز هم دارد کار میشود. باید این کارها با قوتّ 

ادامه پیدا کند.
این مسئله  خط آهن خیلی مهم است؛  این که 
شمال و جنوب شرق کشور با خط آهن متصل 
بشود این خیلی اهمیت دارد هم برای استان و 

استانهای در بین راه.
همه ی  دارد.  اهمیت  خیلی  زابل  آب  مسئله    
کارها همه ی راه ها باید پیموده شود برای اینکه حق 

مردم در مورد آب تأمین بشود.
کارهای زیادی هم پیش روی ما هست که باید 
انجام بگیرد. اگر آن مصوباتی که در اوائل دهه ی 
۸۰، که بنده آمدم بلوچستان، تصمیم گیری شد 
امروز  میکردند  عمل  را  مصوبات  آن  دولتها  اگر 
چهره ی استان فرق میکرد. تنبلی شد، بی توجهی 
بحمدالله  امروز  دولتها.  از  بعضی  طرف  از  شد 
بنده  میکنند.  تلاش  میکنند،  کار  مشغولند، 
امیدوارم و ان شاءالله که این امید به نتیجه برسد.

 دشمن در دشمنی و نقشه کشی خودش جدی 
است و ما هم در مقابله با دشمن به شدت جدی 

هستیم.
 قدردانی صمیمانه رهبر انقلاب از دولت، ملت، 
برای  عراق  حشدالشعبی  و  انتظامی  نیروهای 

پذیرایی از ۲۲ میلیون زائر اربعین حسینی
از نیروی انتظامی خودمان هم صمیمانه تشکر 
میکنم  که در این قضیه رفت وآمدها و مرز، فکرشان 
را به کار انداختند و شب و روز نشناختند؛ قدر این 
جوانان خوب را در بخش های مختلف باید بدانیم

آغاز  دارد  یا  دنیا  در  بزرگی  تحول  یک  امروز 
میشود یا آغاز شده است. امروز روزی است که 
ملتهای منطقه نباید دچار غفلتی بشوند که در 
دوران استعمار شدند، یا بعد از جنگ اول جهانی 

شدند.
این تحول چیست؟  خطوط اصلی اش چند چیز 

است. در درجه ی اول ضعیف شدن قدرت های 
استکباری دنیا. قدرت استکباری آمریکا ضعیف 

شده است و دارد ضعیفتر می شود.
یکی دیگر از خطوط اصلی این تحول، برآمدن 
است.  جهانی  و  منطقه ای  جدید  قدرتهای 
یا  می آیند،  وجود  به  دارند  جدیدی  قدرت های 

قدرتهای منطقه ای اند یا قدرتهای جهانی اند.
دشمن دو نقطه ی اساسی را هدف گرفته. یکی 
وحدت ملیّ، یکی امنیت ملیّ. وحدت ملیّ مهم 
است. نگذارید وحدت را بهم بزنند. وحدت یعنی 
چه؟ یعنی آنجایی که پای منافع ملت در میان 
سیاسی،  اختلافات  مذهبی،  اختلافات  هست 
کنار  باید  قومی  اختلافات  گروهی،  اختلافات 
گذاشته بشود. همه باید در کنار هم باشند. اقوام 
مختلف، مذاهب مختلف در کنار هم. آنجایی که 
یک جهتگیری مشخصی هست، این وحدت مهم 

است.
و امنیت؛ آن کسانی که امنیت ملی را تهدید 
می کنند دشمن ملت اند برای دشمن کار می کنند 

چه بفهمند خودشان چه نفهمند.
دشمن این دو نقطه را یعنی وحدت را و امنیت 
را آماج حمله  خودش قرار داده. باید در مقابلش 

ایستاد.
نباید در مقابل نقشه های دشمن غافل بشویم

امروز تحول بزرگی در دنیا یا دارد آغاز می شود 
یا آغاز شده است. امروز روزی است که ملتهای 
که در دوران  بشوند  نباید دچار غفلتی  منطقه 
استعمار شدند، یا بعد از جنگ اول جهانی شدند.

در  است:  چیز  تحول چند  این  اصلی  خطوط 
استکباری  قدرتهای  شدن  ضعیف  اول  درجه ی 
دنیا. قدرت استکباری آمریکا ضعیف شده است 

و دارد ضعیفتر میشود.
یکی دیگر از خطوط اصلی این تحول، برآمدن 

قدرتهای جدید منطقه ای و جهانی است.
خود آنها میگویند شاخصهای اقتدار آمریکا در 
اقتصاد.  دنیا رو به تنزل است. مثل چه؟ مثل 
یکی از مهمترین شاخصهای اقتدار آمریکا اقتصاد 
قوی آمریکا بود؛ میگویند رو به تنزل است. یکی 
در  آمریکا  دولتها.  در  دخالت  امکان  مسئله ی 

دولتهای گوناگون دخالت میکرد. امروز این حالت 
رو به افول است. امروز آمریکا مجبور است برای 
ضربه زدن به دولتهایی که میخواهد به آنها ضربه 
بزند جنگ ترکیبی ای ایجاد کند که جنگ ترکیبی 
برای او بسیار هزینه زاست آخرش هم به نتیجه 

نمیرسد.
در مورد افول اروپا هم وضع بهتر از این نیست. 
شما خب می شنوید این روزها مسائل آفریقا را، 
کشورهایی که تحت نفوذ فرانسه بودند یکی پس 
از دیگری دارند علیه فرانسه قیام میکنند. قدرتهای 
غربی که در رأسشان آمریکاست و بعد هم اروپا 
امروز آن قدرت سابق را ندارند، رو به ضعفند این 
ضعف بیشتر میشود. روز به روز قدرتهای جدیدی 
هم  دارند سر بلند میکنند این تحول بزرگ جهانی 

است.
این که میگوییم دشمن ضعیف میشود معنایش 
نمی تواند  کند،  مکر  نمی تواند  که  نیست  این 
می تواند.  بزند،  ضربه  نمی تواند  کند،  دشمنی 
مشغول نقشه کشی اند ما باید خواب مان نبرد، ما 

باید غافل نشویم.
مراقب باشید جدول دشمن را کامل نکنید

باید مراقب باشیم راه را خطا نرویم اشتباه نکنیم 
حق را با باطل عوضی نگیریم. قرآن معیار داده به 
َّذیِنَ  َّهِ واَل ما. قرآن می فرماید که »مُّحمََّدٌ رَّسُولُ الل
معَهَُ« آیا ما با پیغمبر هستیم یا نیستیم؟ راه این 
َّذیِنَ معَهَُ أشَِدَّاءُ علَیَ  است دیگر. علامت دارد. »واَل
الکْفَُّارِ« اگر شما دیدید این راهی که داریم میرویم 
راهی است که کفاّر را خوشحال می کند، بدانید 
که أشَِدَّاءُ علَیَ الکْفَُّارِ نیستید. پس مع رسول اللهّ 

نیستید، همراه پیغمبر نیستید.
باید جمع باشد. بدانیم چه کار  حواس مان 
می کنیم بدانیم چه می گوییم، حرفی که می زنیم 
در جهت نقشه  دشمن نباشد. جدول دشمن 
را کامل نکند. گاهی غفلت ممکن است بکند 
که  بزند  حرفی  یک  بکند  حرکتی  یک  کسی 
جدول نقشه  دشمن را کامل کند، این خطرناک 
است. باید مراقبت کرد که این اتفاق نیفتد. اگر 
ما مراقب باشیم دشمن هیچ غلطی نمی تواند 

انجام بدهد.

اخبار

اخبار

دشمن دو نقطه ی اساسی را 
هدف گرفته. یکی وحدت ملّی، 

یکی امنیت ملّی. وحدت ملّی 
مهم است. نگذارید وحدت را 
بهم بزنند. وحدت یعنی چه؟ 

یعنی آنجایی که پای منافع 
ملت در میان هست اختلافات 

مذهبی، اختلافات سیاسی، 
اختلافات گروهی، اختلافات 

قومی باید کنار گذاشته بشود. 
همه باید در کنار هم باشند

رئیس جمهوری گفت: ما صرفا به دنبال کلنگ زنی پروژه تازه ورزشی 
نیستیم، اما لازم است یک مجموعه ورزشی در همین تهران وجود داشته 
باشد که در شأن جایگاه ورزش ایران باشد و میزبان مهمانان خارجی ما 

شود.
به گزارش ایسنا، سیدابراهیم رئیسی در مراسم »تجلیل از قهرمانان 
مدال آور ورزش کشور« با بیان این که »برای همه قهرمانان و نام آوران نام 
امام علی )ع( الهام بخش است«، اظهار کرد: این که چگونه امام علی )ع( 
از ایمان، ارزش ها، انسانیت و حق دفاع می کند؛ امروز به اهتزاز درآوردن 
پرچم ایران در جهان به اهتزاز درآوردن پرچم حق خواهی و عدالت طلبی 

است. این نظام امروز خار چشم سلطه طلبان و مستکبران عالم است.
وی افزود: موضوع ورزش بسیار مهم است و امری است که باید همواره 
به آن تأکید کرد؛ چراکه حفظ هویت و همبستگی اجتماعی و ایجاد امید و 
نشاط در جامعه را پدید می آورد. باید برای گسترش ورزش همگانی تلاش 
کرد. رئیسی ادامه داد: بانوان هم برای ورزش ایران و هم در حوزه های 
فرهنگی، علمی و اجتماعی افتخارات فراوان آفریدند. باید موانع ورزش 
بانوان برچیده شود و بیش از این به ورزش بانوان بها داده شود. تجهیزات 
ورزشی نیز باید در همه ابعاد تامین شود و در اختیار ورزشکاران قرار گیرد.

مزایایی ورزشکاران المپیکی برای ورزشکاران پارالمپیکی هم باشد
رئیس جمهور گفت: همه مزایایی که برای ورزشکاران المپیکی وجود دارد 
باید برای ورزشکاران پارالمپیکی ما هم وجود داشته باشد و این به تحقق 
عدالت در ورزش کشور کمک می کند. من با این موضوع بسیار موافق و 

همراهم و بر تحقق آن تاکید دارم.
رئیس دولت سیزدهم با تاکید بر تقویت روحیه اخلاق پهلوانی در ورزش 
کشور، اظهار کرد: پهلوانی و جوانمردی که غلامرضا تختی را برای ما به 
عنوان الگو مطرح کرده است به تقویت این فتوت و جوانمردی در ورزش 
توجه دارد. موضوع توجه به اخلاق چه در ورزش و چه در سایر ابعاد 

زندگی اجتماعی اهمیت دارد.
به اقتصاد ورزش هم توجه شود

وی با تاکید بر ضرورت تسهیل مقرارت ورزش، تصریح کرد: در کنار 
تسهیل مقررات ورزش باید به اقتصاد ورزش هم توجه داشت و اجازه نداد 
اقتصاد ورزش به دست جریان سوداگری و دلالی بیفتد. نباید به اقتصاد 
ورزش بی توجه بود. رئیسی یادآور شد: در حوزه هایی که می توان برای 
بروزرسانی تسهیلات ورزشی از امکانات دانش بنیان ها استفاده کرد، باید 
به این امر توجه ویژه داشته باشیم و از ظرفیت دانش بنیان ها برای تأمین 

نیازها استفاده کنیم.
یک مجموعه ورزشی در تهران در شأن جایگاه ورزش ایران داشته باشیم

رئیس جمهور با بیان این که »در دو سال گذشته نزدیک به ۲ هزار پروژه 
نیمه تمام ورزشی به نتیجه رسیده است«، تأکید کرد: مابقی این پروژه ها 
هم باید در سال های پیش رو به نتیجه برسد. ما صرفا به دنبال کلنگ زنی 
پروژه تازه ورزشی نیستیم هرچند لازم است یک مجموعه ورزشی در همین 
تهران وجود داشته باشد که در شأن جایگاه ورزش ایران باشد و میزبان 

مهمانان خارجی ما شود.
رئیس دولت سیزدهم تصریح کرد: من به شکل گیری چنین مجموعه 
ورزشی در تهران هرچند هزینه فراوان هم داشته باشد تاکید دارم و با 
آن موافقم. این کار را آقای کیومرث هاشمی و آقای منظور پیگیری کنند. 
ضرورت دارد که چنین مجموعه ورزشی در تهران وجود داشته باشد. در 

کنار این کار باید کار پروژه های نیمه تمام ورزشی هم تکمیل شود.
به شرایط معیشتی پیشکسوتان هم توجه شود

وی با اشاره به ضرورت رفع مشکلات بیمه و شرایط شغلی و معیشتی 

این  رفع  به  توجه  کرد:  اظهار  قهرمانان ورزشی،  و  پیشکسوتان ورزش 
مشکلات برای ما بسیار اهمیت دارد چرا که قهرمانان ما را به ادامه مسیر 
قهرمانی امیدوار می کند. به ویژه باید به شرایط معیشتی پیشکسوتان هم 
توجه داشت تا آینده و چشم انداز قدم برداشتن در راه قهرمانی و ورزشکاری 
برای جوانان ما روشن باشد. رئیسی با تاکید بر ضرورت وجود نگاه متوازن 
و متعادل در تقسیم منابع در حوزه های مختلف ورزش، گفت: نباید صرفاً 
به یک یا چند استان در تقسیم منابع توجه کرد و مابقی را از نظر دور نگاه 
داشت. همه استان ها و حوزه های مختلف ورزشی باید از تقسیم متوازن 
و متعادل منابع بهره مند شوند. از ورزش اقشار خاص به ویژه جانبازان 
و معلولان هم باید حمایت گسترده شکل بگیرد تا همه جامعه متوجه 
اهمیت خود در امر تقویت ورزش کشور باشند. رئیس جمهور با تاکید بر 
این که »قهرمانان ما فقط باید دغدغه قهرمانی داشته باشند، نه دغدغه 
دیگری«، تصریح کرد: حل مشکلات و مسائل قهرمانان ما و مطالبات آنان 
باید در اولویت وزارت ورزش و جوانان باشد تا قهرمانان جز قهرمانی و 

افتخارآفرینی برای کشور دغدغه دیگری نداشته باشند.
وی با اشاره به اعزام کاروان ایران به بازی های آسیایی هانگژو چین، 
گفت: امیدواریم کاروان اعزامی کشورمان به چین با مددگرفتن از امام 
هشتم و توسل به اهل بیت که هویت دینی و فرهنگی و ورزشی ما را 
از دیگر کشورها متفاوت می کند، از این جایگاه پاسداری و برای ایران 

نام آوری و افتخارآفرینی کنند.
به نام آوری خود افتخار کنید ما هم افتخار می کنیم

رئیسی خطاب به ورزشکاران حاضر در این نشست اظهار کرد: شما 
باید به نام آوری خود افتخار کنید ما هم افتخار می کنیم. اما این نام آوری 
باید خرج دفاع از ارزش ها، دفاع از مظلومان، دفاع از کشور بزرگ ایران و 
انقلاب شکوهمند اسلامی شود که شهدا جان خود را خرج آن کردند. این 
انقلاب ارزش این را دارد که وقتی برایش جان خرج شده است قهرمانی و 

نام آوری هم خرج آن و خرج دین و هویت دینی ما شود.
وی یادآور شد: مهمترین داشته دولت اعتماد مردم و سرمایه اجتماعی 
است. داشته های مادی کشور به مردم تعلق دارد و دولت از همه این 
داشته ها برای تقویت ورزش های همگانی استفاده می کند. امیدوارم که 
دعای مردم ایران و خانواده شهدا بدرقه راه ورزشکاران ما در سفر به چین 

باشد.

مراسم تجلیل از قهرمانان مدال آور
ورت دارد رئیسی: ساخت مجموعه ورزشی در شأن ایران ضر


